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Onderwerp Aanvullende vraag Vlietkant 15 Gellicum 

 

Toelichting 

Wij hebben nog een nagekomen vraag bij de vaststelling van het ontwerpbestemmingsplan 

Vlietskant 15 te Gellicum in relatie tot de uitspraak van de Raad van State van 7 september 

’22 (202106900/1/R2). Deze uitspraak benadrukt dat het CBS-rapport en CDM-advies 

ernstige twijfels oproepen over de juistheid van de Rav-emissiefactoren voor emissiearme 

stallen, met name ook voor het stalsysteem A1.13.  

 

Hierdoor worden deze emissiefactoren niet langer gebruikt bij het verlenen van nieuwe 

natuurvergunningen. Het lijkt erop dat deze cruciale bevindingen niet zijn meegenomen bij de 

vaststelling van het bestemmingsplan -er wordt immers uitgegaan van een onjuiste 

emissiefactor van 6 NH3/dier-, waardoor de impact van emissie en depositie op het 

nabijgelegen Natura 2000-gebied onzeker blijft.  

Vraag 1 

Kan de wethouder toelichten in hoeverre deze uitspraak van de Raad van State van 

toepassing is op dit plan, en of het is overwogen bij het vaststellen van het 

bestemmingsplan?  

Vraag 2 

Hoe is het college van plan om te handelen in het licht van deze belangrijke juridische 

ontwikkelingen? 

 


